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Årsmötesprotokoll 2023 

Intresseföreningen Bergslagets årsmöte 2023-03-10 

Närvarande: företrädare för medlemmarna; kommuner och regioner 

1. Årsmötets öppnande 

Styrelsens ordförande, Jan Bohman, hälsar välkommen och förklarar 

årsmötesförhandlingama öppnade. 

2. Val av ordförande, sekreterare och två protokolljusterare tillika rösträknare 

Årsmötet beslutar att till ordförande, sekreterare och två protokolljusterare tillika 

rösträknare utse: 

Peter Kärnström, Sandvikens kommun, ordförande 

Eva Mikkelsen, Falun Borlänge-regionen AB, sekreterare 
Charlotta Englund, Region Örebro län, protokolljusterare 

Tomas Klockars, Lindesbergs kommun, protokolljusterare 

3. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställs genom upprop av närvarande deltagare. Totalt medverkade 39 

representanter från medlemmarna vid årsmötet. 

4. Fråga om årsmötet utlysts på rätt sätt 

Kallelse med inbjudan till årsmötet skickades ut 2022-12-12 till samtliga 

medlemmar. Kallelse med möteshandlingar skickades till samtliga medlemmar 

2023-02-24. 

Årsmötets deltagare fastställer att årsmötet utlysts i enlighet med stadgarna. 

5. Godkännande av dagordning 
Förslaget till dagordning godkänns. 

Bilaga 1 

6. Redovisning av styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning 2022 Bilaga 2 

Verksamhetschef Anders Edström redovisade styrelsens verksamhetsberättelse med 

årsredovisning för 2022. 

7. Revisionsberättelsen föredras Bilaga 3 

Revisorernas berättelse föredras av revisor Laila  Borger. 

Årsmötet beslutar att med godkännande lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 

8. Fastställande av styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning 2022 Bilaga 2 

Årsmötet beslutar att fastställa styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning 2022. 



9. Disposition av vinst eller förlust 

Årsmötet beslutar i enlighet med styrelsens och revisorernas förslag att 2022 års 

resultat förs i ny räkning. 

10. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutar att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 

11.Fastställande av verksamhetsinriktning 2024 

Styrelsen föreslår som fokusområde 2024 "Bergslagen - attraktiv industriregion". 

Årsmötet beslutar att fastställa föreningens verksamhetsinriktning i enlighet med 

förslaget. 

Bilaga 2 

Bilaga 4 

12. Redovisning av styrelsens verksamhetsplan för 2023 Bilaga 5 

Anders Edström presenterade styrelsens verksamhetsplan för 2023. 

Årsmötet beslutar att godkänna redovisningen av verksamhetsplan för 2023. 

13. Fastställande av medlemsavgift för 2024 Bilaga 6 

Jan Bohman presenterade styrelsens förslag till årsmötet om medlemsavgift för medlemskap i 

föreningen år 2024. 

Årsmötet beslutar att fastställa årsavgiften för 2024 i enlighet med styrelsens förslag. 

14. Val av ordförande för 1 år Bilaga 7 

frön Lejegren, sammankallande i valberedningen, redovisar valberedningens förslag. 

Till ordförande för ett år väljer årsmötet enligt valberedningens förslag: 

Maria Strömkvist, Ludvika kommun 

15. Val av övriga styrelseledamöter jämte ersättare for 1 år 

Till ledamöter för ett år väljer årsmötet enligt valberedningens förslag: 

Anders Lindh, Falu kommun 
Maria Persson, Sandvikens kommun 

Natalie  Peart, Ljusnarsbergs kommun 
Joakim Carlsson, Region Örebro län 
Christer Olsson, Filipstads kommun 
Anders Öhnh.ult, Kristinehamns kommun 

Åsa-Märta Sjöström, Fagersta kommun 
Abbe  Ronsten, Säters kommun 
Erik Nises, Borlänge kommun 

Bilaga 7 

  



Till ersättare för ett år väljer årsmötet enligt valberedningens förslag: 

Pratima Åslund, Norbergs kommun 

Thomas Ericsson, Malung-Sälens kommun 

Patrik Sundin, Avesta kommun 

Per-Ola Grönberg, Sandvikens kommun 

Jörgen Hart, Ljusnarsbergs kommun 

Jari Mehtäläinen, Region Örebro län 

Peter Johansson, Region Värmland 

Asa Hååkman Eriksson, Filipstads kommun 

Urban Laval, Storfors kommun 

Alessandro  Lindskog, Lindesbergs kommun 

16. Val av två revisorer för 1 år Bilaga 7 

Till revisorer för ett år väljer årsmötet: 
Maarit Hessling, Avesta kommun 

Mariann  Nordlöf, Borlänge kommun 

17. Val av valberedning 
Till valberedning för ett år väljer årsmötet: Bilaga 7 

Jan Bohman, Borlänge kommun, Dalarnas län, sammankallande 

Johan Thomasson, Avesta kommun, Dalarnas län 
Helmut  Hoffmann,  Fagersta kommun, Västmanlands län 
Kerstin Almen, Sandvikens kommun, Gävleborgs län 

Ola Persson, Region Värmland, Värmlands län 

Ewa-Leena Johansson, Ljusnarsbergs kommun, Örebro län 

18. Förslag från styrelse och/eller medlemmar 

Karin Ardefelt, ombud för Kristinehamns kommun, lyfte frågan om 

kommunensönskemål att kallelse samt handlingar skickas ut tidigare än de två 

veckorna som står angivet i föreningens stadgar. För att kommunen ska ha möjlighet 

att kunna sätta sig in i de frågor som årsmötet har att hantera samt fatta beslut om 

instruktion till sina ombud anser kommunen att kallelse och handlingar bör skickas 

ut minst sex veckor innan årsmötet. 

Årsmötet beslutade att frågan tas upp för diskussion i styrelsen. 

19. Avslutning 

Peter Kärnström tackade för förtroendet att leda årsmötet. 

Peter Kärnström avtackade de närvarande avgående styrelseledamöterna; 

Jan Bohman, Borlänge kommun (ordförande), Ewa-Leena Johansson, Ljusnarsbergs 

kommun, (vice ordförande), HåGe Persson, Ludvika kommun, Carl-Ewert Olsson, 

Sandvikens kommun, Bengt Storbacka, Lindesbergs kommun,  Pia-Maria Johansson, 

Nora kommun, hin Lejegren, Region Örebro län (sammankallande valberedningen), 

Laila  Borger,  Avesta kommun, (revisor). 



AlAktieKok-

 

Eva Mikkelsen 
Sekreterare 

Peter Kämström 
Ordförande 

Peter Kämström riktade även ett tack till ej närvarande avgående ledamöter för 

deltagande i styrelsearbetet; Marino Wallsten, Fagersta kommun, Blerta Krenzi, 

Avesta kommun, Jan Lahenkorva, Region Gävleborg,  Johanna  Odö, Norbergs 

kommun, Fredrik Rönning, Smedjebackens kommun, Marianne  Cordes, 

Kristinehamns kommun, Hans Jildesten, Storfors kommun, Jonas Kleber, 

Lindesbergs kommun, Anders Ceder, Region Örebro län. 

Maria Strömkvist presenterade sig och hälsade den nya styrelsen välkommen till ett 

nytt verksamhetsår. 

Därefter avslutades årsmötet. 

  
Charlotta Englund 

Justerare 
Tomas Klockars 

Justerare 
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